
Anbefalinger om oppfølging av 
merknadene

Merknadene er oppsummert i egen tabell. I dette dokumentet er det kommentert hvilke 

merknader som bør følges opp i et revidert planutkast. Anbefalinger fra Asplan Viak er vist 

med kursiv.

Innspill/tema Avsender

Bærekraft i et Meløy-perspektiv

«Økologisk» bærekraft erstattes med «Miljømessig» bærekraft.

Bør følges opp
Meløy nærings-

forum

Situasjon og utviklingstrekk

Samiske innbyggere og næringer ikke nevnt, vanskelig å vurdere om 

samiske behov er kartlagt. Bør vurdere om det behov for samisk språk og kultur 

i skoler og barnehager og om det er behov for tiltak for å ivareta og styrke 

samisk identitet

Vi har ikke oversikt over om det finnes relevant kunnskapsgrunnlag om samiske 
forhold, men anbefaler at det legges til noen setninger om dette.

Sametinget

Det bør utarbeides et arealregnskap, jf. innspill til planprogrammet.

Et arealregnskap vil være nyttig ved revisjon av arealdelen, men i 
samfunnsdelen mener vi det man har behov for er en beskrivelse av urealiserte 
områder i gjeldende plan jf. situasjonsbeskrivelsen (bolig) og forslag om 
utdyping av denne når det gjelder næring (se under).

Statsforvalteren

Vekstmuligheter for Meløys næringsliv i det grønne skiftet

På bakgrunn av innspillene bør det vurderes å utdype situasjonsbeskrivelsen 

noe på følgende områder:

 Kan situasjonen for havnefasiliteter for større næringsfartøy beskrives utfra 
det kommunen kjenner til i dag? 

 Supplere setning om landbruk med reindrift

 Kommunen bør kvalitetssikre data for klimagassutslipp fra industrien

 Kildene til klimagassutslipp bør komme tydeligere fram (66% industri og 
20% sjøfart – f.o.f. passasjertrafikk), kildehenvisning

 Mange av innspillene kommenterer behov for næringsareal, særlig i 
tilknytning til havner, samtidig stilles det spørsmål om hva som finnes av 
urealiserte næringsområder i KPA. Har kommunen oversikt slik at dette kan 
komme fram i situasjonsbeskrivelsen eller må det overlates til arbeidet med 
arealdelen (bør i så fall komme fram i planen)?

Ness Consult

Sametinget

Meløy nærings-

forum

Statsforvalteren
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Innspill/tema Avsender

 Kommunen bør gjøre en vurdering av om mineralressursene (også nasjonal 
verdi) som grunnlag for næring bør beskrives. Dersom denne 
informasjonen er tilgjengelig, kan dette beskrives kort.

Dirmin

Stedsutvikling og kommunikasjon mellom bygdene 

Setning om lite realisme i bedre tradisjonelt kollektivtilbud tas ut. 

Dette er faktaopplysninger jf. planprogram for regional transportplan. Det kan 
presiseres i plandokumentet.

Meløy grendeutv.

Boligbehov og byggeaktivitet

Det er stort fokus på boligbehovet i innspillene. Vi anbefaler at kommunen 
supplerer situasjonsbeskrivelsen med oversikt over ant. nye boenheter årlig 
siste 10 år, gjerne fordelt på tettstedene og på spredt bolig/boligformål. Dette 
vil utfylle forståelsen av boligsituasjonen.

Færre yrkesaktive – kampen om riktig og nok kompetanse

Helsesatsing i sør må nevnes når Meløy helse- og velferdssenter nevnes. 

Kan det flettes inn en situasjonsbeskrivelse her i innledende tekst i 
satsingsområdet?

Åg grendelag 

Klimatilpasning

Innspill om at samfunnsdelen bør inkludere overordnet kunnskap om 

forventede klimaendringer og konsekvenser av disse for ulike 

samfunnsområder.

Vi foreslår å legge inn et kort avsnitt der forventa klimaendringer i Meløy 
beskrives jf. klimaprognoser for Nordland (økt flom og skredfare, 
havnivåstigning, stormflo)

Statsforvalter

Prioriterte satsingsområder

Samferdsel og kommunikasjon

Forslag til endringer basert på innspill (endringer i kursiv):

 kommunesenteret Ørnes bedre sammen med hverandre og med regionen

 trygge skoleveier, inkludert kaianlegg

 fossilfrie kommunale biler og tilrettelegging av ladeinfrastruktur for biler og 
båter

Meløy 

grendeutvalg

Rekruttering for kvalitet i tjenestetilbudet

Savner eldre og tydeliggjøring av hvordan helse- og omsorgstilbudet skal 

være.

Vi foreslår mindre omformuleringer innledningsvis i satsingsområdet for å få 
fram at formålet med denne satsingen bl.a. er å sikre et godt helse- og 
omsorgstilbud.

Kompetanseutvikling av kommunens ansatte bør sees i sammenheng 

med kompetanseutvikling i det private.

Eldreråd og 

Engavågen 

grendelag

Meløy nærings-

forum
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Innspill/tema Avsender

Forslag til endring (kursiv):

 samarbeid med næringslivet om rekruttering og kompetanseutvikling

Innspill om samarbeid med private om samlokalisering av helsetilbud ved Vall, 

bl.a. for å styrke fagmiljøer.

Evt. nytt punkt som trenger politisk diskusjon og avklaring: Samlokalisere tilbud 
for å styrke fagmiljøer.

Innspill om at kommunen må åpne for mer hjemmekontor. Bør adresseres til 
andre deler av kommunens planlegging og ikke konkretiseres i samfunnsdelen.

Innspill om nytt punkt om aktivt å jobbe for et inkluderende arbeidsliv.  
Kommunen bør vurdere om dette skal tas inn her.

Engavågen, Åg og 

Meløy grendelag 

og Meløy 

næringsforum

Bolga grendelag

Råd for 

funksjonshemmede

Barn og ungdom

Innspill om eget punkt om at skolestrukturen skal beholdes.

Behov for avklaring av om dette skal avklares i samfunnsdelen.
Meløy 

grendeutvalg

Målrettet boligtilbud

Stiller spørsmål ved hvor økonomisk, sosialt og miljømessig bærekraftig 

tilrettelegging for spredt bosettingsmønster er, særlig på bakgrunn av 

utfordringer med tjenestetilbud og andelen eldre. Etterlyser strategier for hvor 

boligbygging skal skje. 

En rekke innspill støtter prioriteringen av bedre tilgang på leieboliger og 

leiligheter og flere peker på kommunen som tilrettelegger/utbygger. 

Ønsker føring om aldersvennlige bo- og tjenestetilbud i hele kommunen.

Behovet for flere mindre boenheter tilsier tilrettelegging for 
sentrumsbebyggelse tett på tjenestene. Spørsmål om det er behov for politisk 
drøfting av om KPS skal legge strategiske føringer for hvor hovedtyngden av 
boligutvikling skal skje og kommunes rolle i utbygging av leiligheter (eie og 
leie). En mulighet er føring om at hovedtyngden av nye boliger skal etableres i 
tilknytning til skole og tjenestetilbud.

Statsforvalteren

Fylkeskommunen

Grendelagene og 

Meløy nærings-

forum

Meløy og 

Engavågen 

grendeutv.

Et ledende næringsliv med nyskaping og bærekraftig utvikling

«Fortsatt» legges inn i setning om at reiselivet må ta bærekraftsansvar for å vise 
at de også gjør dette i dag.
Forslag til endringer (kursiv):

 å styrke vertskapsrollen som nasjonalparkkommune i hele kommunen og 

reiseliv som utviklingskraft i lokalsamfunnene

Etterlyser målsetting for reduksjon av klimagassutslipp på bakgrunn av SPR og 

kommunens ambisjoner om å ta en tydelig posisjon i det grønne skiftet.

Spørsmål om det er behov for politisk drøfting av om KPS skal fastsette 
kommunens ambisjoner for reduksjon av klimagassutslipp eller om det er 

Nasjonalpark-

gruppa

Statsforvalteren 
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Innspill/tema Avsender

behov for et bedre grunnlag for å fastsette et mål og at dette bør adresseres til 
andre planer.

Innspill om at temaene marin forsøpling og marint biologisk mangfold som 

forutsetning for vekst og utvikling i fiskeri- og sjømatnæringa bør vises i planen.

Forslag til nytt punkt: Sikre marint biologisk mangfold som forutsetning for 
vekst og utvikling for fisk- og sjømatnæringen

Etterlyser konkretisering av næringsvennlig kommune og at videreføring av 

grundersatsing blir eget punkt. 

Foreslår at dette tas inn dersom det er aktuelt å videreføre satsingen

Innspill om at tilrettelegging for landbasert oppdrett er en forutsetning for 

satsingsområdet. 

Vi foreslår at næringsspesifikke tiltak som dette ikke tas inn i samfunnsdelen.

Fiskeridir., 

Nordland fylkes 

fiskarlag 

Meløy 

næringsforum 

Bolga grendelag

Andre innspill

Innspill om beredskapsvakt på ferje og samarbeid med Rødøy for akutt 

helsehjelp og brannberedskap. 

Dette er på tiltaksnivå og vi foreslår at dette ikke tas inn i planen.

Foreslår havneutbygging som eget satsingsområde. 

Det framstår som uklart om det er havnefasilitetene eller næringsarealer i 
tilknytning til havnene som er utfordringen, se kommentarer til behov for 
utdyping av situasjonsbeskrivelsen over. Kommunen bør vurdere om 
situasjonen tilsier at havneutbygging skal framheves spesielt under 
næringssatsingen eller samferdsel, men vi foreslår at det uansett ikke tas inn 
som et eget satsingsområde.

Anmoder kommunen om å legge til rette for medvirkning fra samiske 

lokalsamfunn som reinbeitedistrikt eller siida, bygdelag og 

interesseorganisasjoner.

Åg grendelag

Ness AS Consult

Statsforvalter


